



Peaceful resolution is only one call away

Conflict resolution services

SAGE offers professionally trained mediators to help resolve almost any type of conflict or dispute quickly and effectively.

Conflict resolution services are a cooperative problem solving process whereby a certified professional acts as a neutral third party to assist in facilitating decisions and finding resolution among disputing parties.

Services can allow for the preparation of an agreement that provides negotiated solutions in a less-expensive, non-adversarial manner.

The process is completely voluntary and confidential, except when legally required, with all disputing parties agreeing in writing that statements made during the mediation process will not be repeated in court should negotiations fail to bring final resolution.

SAGE services

- Dispute and conflict resolution
- Couple and family mediation
- Elder mediation
- Workplace investigations
- Workplace wellness training

Helping people negotiate difficult issues

SAGE prevents and resolves conflicts by guiding clients through proven mediation and conflict resolutions strategies that assist them in finding mutually acceptable options for resolving difficult conflicts and disputes.

Conflicts creates unintended stress not only for those directly involved, but also for those who are in their environment. Wellness is greatly improved among individuals and/or groups when difficult conflicts are resolved in a confidential, respectful and professional manner.

The right professional for your needs

The professional's role is that of an impartial facilitator, who guides the decision-making process and helps parties consider and choose their best options to alleviate or resolve their conflict.

A final document may be drafted by the mediator to summarize the key points that form the basis of any newly negotiated agreements.

Professional mediators are all credentialed, social workers, counselling therapists, or lawyers with at least 5 years of experience.



Convenient

Learn more or request an appointment:



Face-to-face



Telephone



Online

Call us now to speak to a SAGE representative



1.800.390.3258
70 King Street
Moncton NB E1C 4M6

info@sageinc.ca
www.sageforyou.com



La résolution de conflits de façon pacifique : il suffit d'un appel

Services de résolution de conflits

SAGE dispose d'une équipe professionnelle en médiation capable de vous aider à résoudre presque tout type de différend ou de conflit rapidement et efficacement.

La résolution de conflits constitue un processus coopératif au cours duquel un professionnel neutre agit en tant que tierce partie pour faciliter le processus de décision et arriver à une résolution pour les personnes impliquées.

Ces services permettent de parvenir à une entente proposant des solutions négociées de façon moins dispendieuse et non contentieuse.

Le processus est entièrement volontaire et confidentiel, sauf si exigé par la loi. Chaque partie convient par écrit que toute déclaration faite pendant la médiation ne peut être répétée devant le tribunal advenant l'échec des négociations.

Pratique

Apprenez-en davantage ou fixez un rendez-vous :



En face à face



Au téléphone



En ligne

Aider les gens à naviguer des situations délicates

SAGE aide à prévenir et à résoudre les conflits en aidant sa clientèle à naviguer des situations délicates au moyen de stratégies éprouvées et en amenant les parties à trouver une solution acceptable pour tous.

Tout conflit crée des tensions non voulues non seulement pour les parties impliquées, mais aussi pour leur entourage. Lorsqu'on arrive à résoudre un conflit d'une façon confidentielle, respectueuse et professionnelle, le bien-être des personnes et des groupes s'en trouve grandement amélioré.

L'aide professionnelle dont vous avez besoin

Les médiateurs de SAGE agissent de façon impartiale guidant le processus de prise de décision en appuyant les parties dans la recherche d'une solution pour alléger ou résoudre le conflit.

Un document final peut être esquissé par le médiateur afin de récapituler les principaux points de toute nouvelle entente négociée. Notre équipe professionnelle en médiation est composée de travailleurs sociaux, de conseillers-thérapeutes ou d'avocats comptant à leur actif au moins cinq ans d'expérience clinique.



Services proposés par SAGE

- Résolution de différends et de conflits
- Médiation familiale et de couple
- Médiation pour les aînés
- Enquête en milieu de travail
- Formation sur le bien-être en milieu de travail

Appelez-nous maintenant pour parler à un représentant de SAGE



1.800.390.3258
70, rue King
Moncton NB E1C 4M6

info@sageinc.ca
www.sagepouvous.com
f @ t in